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Jednání VV ŠSPK 2025-1, konané 11. 03. 2024 od 17:30, FAV, Studovna 
 

Přítomni: Kopřiva Martin, Orlíček Karel, Pelikán David, Sunek Bohumír, Štaif Martin. 

      

 

Termín a Program jednání byl domluven emailem a telefonicky, dále rozeslán v 

Pozvánce. 

 

Program: 

 

1. Kontrola úkolů 

2. Schvalování per rollam        Sunek 

3. Závěry a úkoly z konference ŠSPK 2025     Sunek 

4. KM: Zpráva o činnosti; Aktuální stav;      Kopřiva 

5. STK: Zpráva o činnosti; Aktuální stav;      Pelikán 

6. Uzavření roku 2024 pro FÚ       Štaif 

7. Rejstříky justice         Sunek 

8. Diskuze; různé 

 

 

Začátek jednání v 17:30 hodin, program byl jednohlasně schválen. 

 

Ad. 1) Sunek: Předseda konstatoval, že všechny průběžné úkoly pro plynulý průběh 

soutěží družstev i jednotlivců od počátku roku byly provedeny. 

Delegáti na konferenci byly nahlášeni na sekretariát ŠSČR  v Praze.  

 

Ad. 2) Sunek: Žádné schvalování per rollam se nekonalo  

 

Ad. 3) Sunek:  Pozvánka na konferenci byla rozeslána v předstihu, většina materiálů 

z jednotlivých komisí taktéž, mimo Zprávy o hospodaření a návrhu Rozpočtu 

2025. Přestože víme, že tato oblast se dává dohromady dost těžce, je třeba se 

soustředit pro příští konferenci na včasné zpracování a rozeslání. Delegáti se 

seznámili s obsahem až na jednání. Drobné úpravy pak byly provedeny přímo při 

jednání. Druhou komisí, která dodala svoji právu opožděně, byla KR. Zpráva 

došla na jednání 1. 3. 2025 v 9:05 s omluvou předsedy KR, že onemocněl a 

nemůže se jednání zúčastnit. 
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V zadaných úkolech z konference je jeden směrován na KM.  

Po dohodě ve VV vypíše KM po skončení jarních soutěží a akcí mládeže anketu 

mezi zúčastněnými hráči, jejich rodiči a trenéry, jaké zkušenosti a názory mají 

z ukončených akcí a jak by se mělo postupovat v dalších obdobích (m. j. délky 

partií, zapisování, čas, používání hodin, počet akcí atd., atp.) 

  

 Předseda konstatuje, že je škoda nízké účasti delegátů, pak nelze prodiskutovat 

třeba více názorů na akce. 

 

 

Ad. 4) Kopřiva předložil zprávu o akcích, které již byly v letošním roce provedeny a 

nastínil potíže s organizačním uspořádáním okresního přeboru škol v PM, PJ a 

RO. Po domluvě s ŠK 64 a ve spolupráci s Techmania Science Center, (která 

dokonce pozvala k bezplatné návštěvě TSC třídu spolužáků každého 

hráče, který hraje na přeboru za reprezentační družstvo školy -

DĚKUJEME!) se akce uskuteční v pondělí 17. 03. 2025.  

 Na našich webových stránkách, nebo Facebooku či YouTube, bude jistě 

informací víc. 

 

 

Ad. 5) Pelikán:  Průběh soutěží, spadajících pod STK probíhá bez problémů  

 

 

Ad. 6) Štaif: Právě je prováděna závěrečná uzávěrka účtů, provedeny poslední 

kontroly závazků a pohledávek roku 2024 a vše bude do termínu ukončeno 

Účetní závěrkou a vyplněním Daňového přiznání za rok 2024 s odevzdáním 

na FÚ a následně listin do veřejného rejstříku.  

Už samozřejmě také probíhají letošní finanční operace podle plánovaného 

rozpočtu. 

 

 

Ad. 7) Sunek: Je požádáno o Plnou moc k zápisu změny do veřejného rejstříku u člena 

RK a také o Souhlas Jiřího Hájka s uveřejněním jeho nacionálií do Rejstříku jako 

nového člena RK ŠSPK. 

 

https://www.sachyplzen.cz/locations/techmania-science-center-konferencni-sal/
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Ad. 8) V diskuzi byly projednány Podklady pro konferenci, předložené e-mailem těsně 

před začátkem konference Milanem Jenčem. Vzhledem k tomu, že naše 

konference se konala jako náhradní a tedy mohl být projednán pouze program, 

předem rozeslaný, konference se dohodla, že připomínky projedná první 

zasedání VV v letošním roce. 

VV po přečtení konstatoval, že většina připomínek se opakuje a také jen 

převažuje nespokojenost s prací Komise mládeže. Protože se vyskytují závažné 

názory na diskriminaci některých hráčů, nadržování jiným hráčům, nepokrytý 

tlak na umístění vlastních svěřenců a dále většina věcí je podle tohoto podkladu 

„nesmyslných“, rozhodl VV po diskuzi na návrh předsedy předat tento podklad 

spolu s komentářem VV (Sepíše předseda a nechá VV schválit) jako podnět 

Revizní komisi ŠSPK k prověření, zda jsou při práci Komise mládeže dodržovány 

všechny normy a předpisy a předkládány k rozhodování relevantní poklady, 

stojící na faktech a podložených zkušenostmi a znalostmi 8 členů KM. 

 

 

Předseda poděkoval členům za aktivní přístup a ukončil jednání v 18:35. 

 

          Zapsal: Sunek 

 

Schváleno VV 23. 03. 2025 


